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Vragen van de leden De Nerée tot
Babberich en Blanksma-van den
Heuvel (beiden CDA) aan de minister
van Financiën over «bad banks».
(Ingezonden 15 mei 2009)

1
Hebt u kennisgenomen van de
artikelen «Duitse regering gaat crisis
bezweren met «bad banks»»1 en
«Duitse bank voor slechte
leningen»?2

2
Is u bekend wat de aanleiding is voor
dit nieuwe plan van de Duitse
regering?

3
Is er ook in Nederland aanleiding te
overwegen om tot een «bad
bank»-opzet te komen? Zo ja, waarom
wel? Zo nee, waarom niet?

1 Trouw, 14 mei 2009.
2 Het Financieele Dagblad, 14 mei 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Bos
(Financiën) (ontvangen 15 juni 2009)

Hierbij deel ik u mede dat ik de door
de leden De Nerée tot Babberich en
Blanksma-van den Heuvel (beiden
CDA) gestelde vragen over de bad
banks, die mij zijn toegezonden per
brief van 15 mei 2009 onder nummer
2009Z09124, niet binnen de door u
gestelde termijn kan beantwoorden.
Ik verwacht de vragen vóór 18 juni
2009 te kunnen beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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